
Országgyűlési képviselő

Iromány száma: T/11864/130.

Benyújtás dátuma: 2025-05-21 19:03

Parlex azonosító: J9ACO0SF0001

Címzett: Kövér László, az Országgyűlés elnöke
Benyújtó: Novák Előd (Mi Hazánk)
Jogszabályi hivatkozás: Az egyes házszabályi rendelkezésekről szóló 10/2014 (II. 24.) OGY 
határozat 40. § (1) bekezdés – a 91. § (4) bekezdésében foglaltaknak megfelelően 1

Törvényjavaslat címe: Magyarország 2026. évi központi költségvetéséről
A módosító javaslatot tárgyaló bizottság: Költségvetési Bizottság 

Módosító javaslat 2 

Módosítópont sorszáma: 1.
Törvényjavaslat érintett rendelkezése: 1. melléklet XVI. Fejezet 10. Cím 1. Alcím 3. 
Jogcímcsoport új 1. Jogcím
Módosítás jellege: kiegészítés 

XVI. ÉPÍTÉSI ÉS KÖZLEKEDÉSI 
MINISZTÉRIUM

10 Fejezeti kezelésű előirányzatok
1 Közlekedési célú fejezeti 

kezelésű előirányzatok
3 Országos közúthálózat 

felújítása
1 33111 számú 

Mezőkövesd II 
bekötőút 2 km + 
360 m - 5km + 
331m közötti 
szakaszának 
aszfaltozása

500,0 /+500,0 f.
kiadás/

Indokolás 

1 A HHSZ 91.  §  (4)  bekezdése  alapján  a központi  költségvetés  és  a  költségvetési  fejezetek  bevételi  és  kiadási
főösszegére  és  egyenlegére  –  a  Gst.  25.  §  (2)  bekezdése  szerinti  módosító  javaslat  kivételével  –  kizárólag  a
költségvetési ügyekkel foglalkozó bizottság nyújthat be módosító javaslatot. 

2 A módosító javaslatban egy vagy több (ebben az esetben egymással összefüggő, tartalmilag-logikailag összetartozó,
részelemeiben  egymástól  elválaszthatatlan)  módosítás  tüntethető  fel.  Az  egy  módosító  javaslatban  benyújtott
módosító pontok a továbbiakban összefüggőként kezelendők. 



Az útszakasz Mezőkövesd déli részén a Szentistváni út és a Lövői út összekötő szakasza, ami nem
tölti be teljes funkcióját rossz állapota miatt. Még a szocializmus idején épült a reptérhez vezető
útként. Egy új aszfaltréteggel nagy terhet venne le a város bevezető útjáról, illetve a Cseresznye út
személyautó forgalmát nagyban csökkentené, a reptér megközelítése az autópályától is könnyebb
lenne.
 
A  fentiek  miatt  a  Mi  Hazánk  Mozgalom  Borsod-Abaúj-Zemplén  Vármegyei  Közgyűlésének
képviselője, Szajlai János az útszakasz aszfaltozását javasolja.

2 


